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RG.0002.78.2023 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LXXVIII/2023 
 

obrad LXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice w dniu 28 września 2023 r., 

zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 
 

 

 

Ad 1. 

LXXVI zwyczajna sesja Rady Gminy Krośnice odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy w Krośnicach. Obrady o godz. 1302 rozpoczął i sesji przewodniczył Przewodniczący 

Rady Gminy Krośnice Piotr Morawek. Przewodniczący powitał wszystkich obecnych – 

radnych, Wójta Andrzeja Białego, Skarbnik Elżbietę Kalityńską, Sekretarza Adama 

Głowińskiego, Dyrektor GOSiR Lilianę Firek, pracowników Urzędu Gminy, mieszkańców i 

wszystkich śledzących obrady w Internecie.  

Przewodniczący Piotr Morawek stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
 (zał. nr 1, 2, 3 - listy obecności) 

 

 

Ad 2. 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie LXXVIII sesji Rady Gminy Krośnice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad LXXVI i LXXVII sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Podjęcie uchwał: 

 
1) uchwała w sprawie „Programu współpracy Gminy Krośnice z organizacjami pozarządowymi 

w roku 2024” 

2) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

3) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Krośnice 

4) uchwała w sprawie zaopiniowania Ewaluacji okresowej za lata 2019-2022 Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Krośnice na lata 2016-2023 

5) uchwała w sprawie przystąpienia do procedury zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Krośnice na lata 2016-2023 

6) uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Krośnice i Wierzchowice 

7) uchwała w sprawie warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych 

8) uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2023 rok 

9) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krośnice na lata 2023-

2035 

10) uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Miliczu na kadencję 2024-2027 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad LXXVIII sesji Rady Gminy Krośnice.  
 

 

Do zaproponowanego porządku obrad nie było żadnych uwag.  

W zarządzonym głosowaniu radni zatwierdzili porządek obrad (zał. nr 4). 



2 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

 

 

Ad 3. 

Protokoły z obrad LXXVI (RG.0002.76.2023 z 31.08.2023) i LXXVII (RG.0002.77.2023 z 

15.09.2023) sesji zostały przyjęte. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 
 

 

Ad 4. 

Wójt Andrzej Biały przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym VIII-

IX/2023 (zał. nr 5), w którym poinformował o uczestnictwie w posiedzeniach Rady Gminy 

Krośnice oraz w zebraniach wiejskich dotyczących rozdysponowania funduszu sołeckiego na 

2024 rok. 

 

Wójt poinformował ponadto, że dwa gminne wnioski - na budowę Gminnego Centrum 

Ratownictwa w Bukowicach oraz na budowę zbiorników wody uzdatnionej w Kuźnicy 

Czeszyckiej nie otrzymały dofinansowania z Polskiego Ładu. Natomiast w ramach II edycji 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków gmina otrzymała dofinansowanie na trzy z 

czterech złożonych wniosków, tj. na konserwację klasycystycznego portalu drzwi z 

obramowaniem i płaskorzeźby w kościele w Bukowicach, na konserwację ratunkową 

drewnianego polichromowanego krucyfiksu z pierwszej połowy XIX w. w kościele w 

Bukowicach oraz na wykonanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy ruchomym 

zabytku techniki – samolocie szkolno-treningowym JAK 11 w Krośnicach. W ramach 

programu „Rozświetlamy Polskę” złożony został wniosek na wymianę opraw w 350 punktach 

oświetleniowych stanowiących własność gminy. Wójt poinformował także, że Powiat Milicki 

otrzymał dofinansowanie na budowę brakującego odcinka chodnika przy ul. Wrocławskiej w 

Sołectwie Bukowice II, oraz że wydawanie laptopów dla czwartoklasistów jest już na ostatnim 

etapie. 

 

Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań. 
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Ad 5. 

Przewodniczący Piotr Morawek poinformował, że wszystkie projekty uchwał zostały 

szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 września 2023 r.  

 

1) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/483/2023 w sprawie „Programu współpracy Gminy Krośnice z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2024” (zał. nr 6). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, Andrzej 

Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

2) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/484/2023 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

(zał. nr 7). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, Andrzej 

Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

 

3) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/485/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Krośnice (zał. nr 8). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

4) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/486/2023 w sprawie zaopiniowania Ewaluacji okresowej za lata 2019-2022 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Krośnice na lata 2016-2023 (zał. nr 9). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

5) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/487/2023 w sprawie przystąpienia do procedury zmiany Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Krośnice na lata 2016-2023 (zał. nr 10). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

6) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/488/2023 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Krośnice i 

Wierzchowice (zał. nr 11). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

 

7) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/489/2023 w sprawie warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych (zał. nr 12). 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Andrzej Korzeniowski, 

Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Gracjan Witek 

PRZECIW (1) 

Zdzisław Jasięga 
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NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 
 

8) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/490/2023 w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2023 rok (zał. nr 13). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

 

9) W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr 

LXXVIII/491/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krośnice na lata 2023-2035 (zał. nr 14). 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, Andrzej Korzeniowski, 

Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Gracjan Witek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Godyla 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

 

 

10) Radna Anna Rudkiewicz – Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników sądów powszechnych odczytała opinię Zespołu na temat kandydatów na 

ławników (zał. nr 15). 

  

Przewodniczący Piotr Morawek poinformował, że - zgodnie z ustawą Prawo o ustroju sądów 

powszechnych – rady gmin do końca października 2023 roku dokonują wyboru ławników do 

sądów rejonowych na kadencję 2024-2027 w głosowaniu tajnym, w związku z czym spośród 

radnych należy wybrać 3-osobową Komisję Skrutacyjną.  

 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono kandydatury: 

1) Radnego Piotra Kubiaka, 

2) Radnego Gracjana Witka, 

3) Radnej Izabeli Malerek, 

którzy wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice zatwierdziła skład Komisji Skrutacyjnej. 
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Wyniki głosowania w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Gracjan Witek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Kubiak 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 
 

 

 

O godz. 1332 Przewodniczący Piotr Morawek ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się 

Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowania kart do głosowania. Po wznowieniu obrad o godz. 

1343 Przewodniczący Komisji Piotr Kubiak omówił zasady głosowania oraz rozdał radnym 

karty do głosowania. 

Przewodniczący Piotr Morawek poinformował, że głosowanie odbędzie się w następujący 

sposób: radni wyczytani z listy obecności przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej  

podejdą za parawan w celu oddania głosu, a następnie wrzucą kartę do głosowania do urny.  

 

Po wrzuceniu przez ostatniego radnego karty do urny Przewodniczący Piotr Morawek o godz. 

1348 zarządził przerwę. Po wznowieniu obrad o godz. 1358 Radny Piotr Kubiak odczytał 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do 

Sądu Rejonowego w Miliczu na kadencję 2024-2027 (zał. nr 16).  

 
 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła Uchwałę Nr LXXVIII/492/2023 

w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Miliczu na kadencję 2024-2027 (zał. nr 

17). 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Gracjan Witek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lombarski, Krzysztof Skrzypczyk 

 

 

Ad 6. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Liliana Firek – w związku z wyrażoną przez 

Radnego Łukasza Lombarskiego sugestią likwidacji GOSIR i włączenia go w struktury CETS 

– przedstawiła sprawozdanie z działalności od rozpoczęcia zarządzania jednostką, tj. od marca 

2019 roku. Na wstępie Dyrektor wyjaśniła, że decyzją Wójta Gminy w styczniu 2019 r. hala 

sportowa wraz z pracownikami przeszła pod zarząd CETS. Tym samym do CETS zostały 

również delegowane wszystkie działania związane z organizacją imprez, w tym m. in. Rajdu 

Śladami Ryszarda Szurkowskiego. Dyrektor poinformowała, że została zobowiązana przez 

Wójta Gminy do racjonalizowania kosztów w jednostce, w związku z czym wprowadzone 

zostały pewne zmiany. Po przeprowadzonej analizie przychodów okazało się, że godziny 9-11 

są bardzo niedochodowe dla basenu, dlatego podjęta została decyzja o skróceniu czasu 

otwarcia z dwunastu do dziesięciu godzin, co przełożyło się na skrócenie czasu pracy 
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ratowników, recepcjonistek i personelu sprzątającego (zlikwidowano zmianę nocną), co 

przełożyło się bezpośrednio na 1 etat ratowniczy, 2 etaty sprzątaczek i 1 etat recepcjonistek – 

łącznie 4 etaty. Zlikwidowano stanowisko sekretarki i rozdzielono kompetencje na dyrektora, 

księgową i pomoc administracyjną, co w konsekwencji przełożyło się na jeden etat 

pracowniczy. Zmniejszono liczbę godzin instruktorskich dla uczniów wszystkich klas szkół 

podstawowych, zapewniając instruktora przez basen tylko klasom 0-3, które nie mają 

faktycznie nauczyciela wychowania fizycznego (a więc nie ma opiekuna podczas lekcji nauki 

pływania), co również przełożyło się prawie na cały etat pracowniczy (120 godzin miesięcznie, 

tj. 900 godzin rocznie). W/w działania przełożyły się na zmniejszenie kosztów zatrudnienia w 

formie sześciu etatów, co obecnie daje oszczędności rzędu 400 tys. rocznie. Podpisano umowy 

z trzema szkółkami pływackimi, które jako jedyne mają prawo prowadzić płatną komercyjną 

naukę pływania, dzięki czemu GOSiR nie ponosi kosztów opłacania instruktorów ze swojego 

budżetu, tylko odwrotnie – to klienci, którzy przychodzą i płacą za bilet rozliczają się 

bezpośrednio ze szkółkami. Z tego tytułu GOSiR ma dochód a nie koszt. Kolejnym ważnym 

krokiem, dzięki któremu zmniejszono koszty funkcjonowania GOSiR była oszczędność na 

energii elektrycznej. Dyrektor zaprezentowała wyliczenia, z których wynika, że w porównaniu 

z rokiem bazowym 2018 (stanowiącym punkt odniesienia) koszty energii sukcesywnie maleją, 

przy czym pandemiczne lata 2020-2021 nie są miarodajne. Rok 2022 był obciążony dodatkowo 

uchodźcami – na terenie GOSiR przebywało łącznie ok. 50 osób. Z przedstawionych wyliczeń 

wynika, że przez 8 m-cy 2023 roku szacowane zużycie energii będzie o ok. 650-660 MWh 

niższe w stosunku do roku 2018 - uzyskano 20% oszczędności. Dyrektor zaznaczyła, że ze 

strony GOSiR nie było żadnych nakładów finansowych w celu wprowadzenia oszczędności – 

oszczędności wynikają ze zmiany godzin funkcjonowania, zmiany ustawień parametrów 

pomp, oświetlenia itp. Dyrektor wyjaśniła, że na koszt energii składa się koszt jej zakupu oraz 

dystrybucji, przy czym w odniesieniu do dystrybucji również poczynione zostały oszczędności 

poprzez zmniejszenie zapotrzebowania energii umownej oraz zmianę taryfy. W 2023 roku 

koszt energii elektrycznej wzrósł o 120%, biorąc pod uwagę zarówno sprzedaż jak i 

dystrybucję – z kwoty 1,2 mln zł do kwoty 1,85 mln zł. Odnośnie budżetu Dyrektor 

poinformowała, że gmina dokładała do basenu od 1,7 mln zł do 2,0 mln zł rocznie. Na tę kwotę 

składa się plan- dochody-zwrot podatku VAT (GOSiR nie jest podatnikiem podatku VAT, ale 

ma możliwość jego odliczenia na rzecz gminy). Ze względu na wzrost koszów energii 

elektrycznej oraz cieplnej w 2023 roku gmina będzie musiała dołożyć do basenu 2,5 mln zł. 

Gdyby nie poczynione kroki oszczędnościowe od 2019 roku kwota ta przekroczyłaby 3 mln 

zł. Dyrektor omówiła także bieżąca działalność GOSiR - stałe zajęcia z aqua aerobiku 3 razy 

w tygodniu, aqua baby 4 razy w tygodniu, zajęcia fitness 2 razy w tygodniu, zajęcia sekcji 

Black Aqua 5 razy w tygodniu. Oprócz tego trzy szkółki realizują naukę pływania (w tym dla 

szkół z terenu gminy), realizowany jest projekt ministerialny „Umiem pływać”, z którego 

korzystają również dzieci ze szkół w Zdunach, Sośni oraz z KOM w Miliczu. Z zajęć na basenie 

regularnie korzystają również podopieczni MSPDiON w Miliczu, grupy schroniskowe czy 

kluby sportowe. Pomimo tego, że zespół pracowników który wcześniej zajmował się 

organizacją zawodów czy imprez sportowo-kulturalnych został wcielony do CETS, to w 

GOSiR były realizowane działania sportowe, w których GOSiR był współorganizatorem, a 

jego rola polegała na udostępnianiu obiektu, zapewnieniu obsługi ratowniczej i  

administracyjnej. Sama organizacja należało do klubów sportowych, które mają większe 

możliwości finansowania takich imprez, gdyż jako organizacje pożytku publicznego mogą się 

ubiegać o przeróżne dotacje z wielu źródeł. Dyrektor poinformowała, że kilkukrotnie składała 

wnioski w różnych konkursach, np. w celu zorganizowania bezpłatnych zajęć dla seniorów na 

basenie, jednak GOSiR nie mając formy stowarzyszenia czy fundacji nie jest preferowany jako 

podmiot, do którego może być skierowane wsparcie. GOSiR w ramach działań promocyjnych 

ściśle współpracuje z wieloma podmiotami - klubami sportowymi, gminami ościennymi,  

instytucjami, wspierając te organizacje albo na zasadzie preferencyjnych warunków 

korzystania albo darmowych wejściówek – formy współpracy są różne. Od roku 2019 w 

budżecie nie było środków na działania promocyjne ani na organizację imprez. Zdaniem 

Dyrektor stała ilość klientów od 2019 roku dobrze świadczy o jednostce, zwłaszcza że 
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lokalizacja nie jest atrakcyjna komunikacyjnie, a ponadto w promieniu 50 km znajdują się 

jeszcze cztery tego typu obiekty. To, że klienci nie odpływają też jest dobrym sygnałem. Do 

przedstawionej prezentacji oraz wyjaśnień nie było żadnych pytań ani dyskusji.  

Radna Dorota Godyla zgłosiła uszkodzenie (prawdopodobnie samochodem ciężarowym) słupa 

elektrycznego naprzeciwko byłego sklepu w Żeleźnikach. Wójt zasugerował, aby takie sprawy 

zgłaszać bezpośrednio odpowiednim pracownikom Urzędu Gminy, niekoniecznie na sesji.   

W kontekście omówionych przez Dyrektor Lilianę Firek działań oszczędnościowych w GOSiR 

Wójt poinformował, że również działalność Krośnickiej Kolei Wąskotorowej była poddana 

analizie, skutkiem czego zmienione zostały zasady jej funkcjonowania, a stosowna informacja 

jest dostępna w Internecie. Wójt podkreślił, że odpowiadając za wydatki budżetu należy 

racjonalnie gospodarować pieniędzmi podatników, zwłaszcza że z kolejki w głównej mierze 

korzystają turyści a nie mieszkańcy gminy. Wójt poinformował również, że z myślą o 

mieszkańcach gminy wprowadzono różnego rodzaju promocje na basenie oraz preferencyjne 

ceny biletów, a mimo to zainteresowanie jest głównie ze strony klientów przyjezdnych, którzy 

cenią sobie krośnicki basen za ciepłą wodę, czystość i obsługę. Radna Zofia Adamus 

potwierdziła, że grupa seniorów z Czeszowa jest bardzo zadowolona z usług krośnickiej 

pływalni.  

 

 

Ad 7. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Piotr Morawek o godz. 1428 zamknął  

obrady LXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

 

Transmisja z obrad jest dostępna pod adresem: 

https://krosnice.esesja.pl/transmisja/41323/lxxviii-sesja-rady-gminy-2023-09-28.htm 

 

 

 
  Protokolant                                                              Przewodniczący Rady Gminy Krośnice 

  /-/ Olga Skomra       /-/ Piotr Morawek 
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